
Goedemiddag Raadsleden,

Ik wilde U graag informeren wat  op dit moment het verloop van het 
Project Flex-woningen voor mij is.

Zoals ik in de raadsvergadering van 19 december heb aangeven blijkt dat 
de Stuurgroep van de gemeente al een definitieve keuze heeft gemaakt 
qua aantallen flex-woningen.
Wij hebben als klankbordgroep op 1 november ons advies uitgebracht, dit 
moest op stel en sprong binnen 1 week omdat dit mee genomen moest 
worden naar de Raad.
Vervolgens horen wij helemaal niks!!! 
Ik vind  het ook echt op zijn zachtst gezegd verbijsterend dat jullie zonder 
enige terugkoppeling op ons advies een definitieve keuze hebben 
gemaakt 
 
Mijn persoonlijke mening is dat wij als klankbordgroep allesbehalve serieus
genomen worden op deze manier. En nu heeft de raad een motie 
aangenomen dat er geparticipeerd moet worden maar helaas niks blijkt 
minder waar!
Op dit moment is wel gebleken dat wij met een zwaarwegend advies niets 
bereiken in de Klankbordgroep, men heeft  niet eens het respect om ons 
van een terugkoppeling te voorzien. Ik wil daarom ook een beroep doen op
de Raad  om de Klankbordgroep inspraakrecht te geven.
Want op deze manier is het 1 grote poppenkast die door de stuurgroep op 
gevoerd wordt en worden wij gewoon in de maling genomen!
Ik wens mijzelf hiervoor niet te lenen, de wethouder speelt mooi weer met 
kijk eens hoe goed wij het doen, maar onder tussen is het 1 groot theater 
spel!

De wethouder geeft in de vorige  bijeenkomst van de Klanbordgroep nog 
aan dat er openheid en transparantie moet zijn en dat ze het jammer vindt
dat wij argwanend zijn en nog steeds geen vertrouwen hebben.
 
Beste wethouder ik kan u zeggen ik heb op dit moment geen enkel 
vertrouwen meer, aangezien u dit wederom beschaamd!!!
 

Beste raadsleden ik hoop dat U voor de inwoners van Alblasserdam gaat 
staan en dat U ons wel serieus neemt!

Groet,
Fredie van 't Hof
 


